

Winter Language School 2017

Winter Russian Language & Culture School

of

Kazan Federal University (Kazan, Russia)

When: between mid January and mid February of 2017

How long: 2 weeks

Audience: non-native Russian language learners (A1-C1 language proficiency level)

Number of students in groups: 10-14 students

Cost:

- Tuition fee – 18000 Rub.
- Accommodation in a university dormitory - 500 Rub. (if available and booked in advance), in a host family – 15000 Rub. (breakfast included). Students may choose any other accommodation in Kazan
- Invitation and visa processing fee – approximately 2000 Rub.
- Transportation from/to the airport – 1000 Rub.

Tuition fee includes:

- 40 academic hours of communicative practicum in class
- 20 academic hours of non-class hours (city walking tours in downtown and Kremlin, meetings with Russian students, contests, tea parties, etc.)
- all learning materials

The content and duration of the program may be tailored according to the request for set groups of students. Generally, the program includes intensive classes of conversational Russian, practice in all language aspects: grammar, phonetics, listening, reading, writing, Russian culture, special courses in Russian Studies and Russian Literature. Upon request, the program for advanced students may also include a course in the methods of Russian language teaching.

When to Apply: by Nov.15 (if applying for visa), by Dec 15. (if visa is not needed). The applicants will be notified of their acceptance by Dec.15.

Contact Information:

For inquiries about the content of the program, please contact Guzel Golikova, Director of the Russian language and culture center in the Czech Republic (Brno), guzel-golikova@yandex.ru, Tatyana Bochina, Head of the Higher School of Russian language and Intercultural Communication, Tatyana.Bochina@kpfu.ru, rki-kfu@mail.ru, tel.: +7 (843) 221-33-40.

For inquiries about applying and coming to Kazan, contact at rki-kfu@mail.ru.

For inquiries regarding invitation and visas please contact at admission@kpfu.ru.

Зимняя школа русского языка и культуры 2017

Казанского федерального университета

Сроки: в период между серединой января и серединой февраля

Продолжительность: 2 недели

Аудитория: изучающие русский язык как иностранный любого уровня владения (A1-C1)

Количество студентов в группе: 10-14 человек

Стоимость:

- обучение – 18000 руб.
- проживание в общежитии университета – 500 руб. (при раннем бронировании), в семье – 15000 руб. (включая завтрак).
- Приглашение и виза – 2000 руб.
- Транспорт из/в аэропорт – 1000 руб.

Плата за обучение включает:

- 40 академических часов коммуникативной практики
- 20 академических часов страноведческой практики (экскурсии по Казани и ее окрестностям, встречи с российскими студентами, тематические вечера, конкурсы)
- все обучающие материалы

Содержание и продолжительность программы могут быть разработаны и согласованы для сформированной группы слушателей. Стандартная программа включает: разговорный интенсив, коммуникативный практикум, практическую грамматику, практическую фонетику, аудирование, чтение, практикум по письму, спецкурсы по страноведению, русской литературе, русской культуре. Для владеющих русским языком на продвинутом уровне возможно включение курса по методике преподавания русского языка как иностранного.

Сроки подачи заявки: до 15 ноября (при необходимости получения визы), до 15 декабря (без визы).
Информация о зачислении в зимнюю школу будет разослана до 15 декабря.

Контактная информация:

Вопросы по контенту программы Вы можете задать Гузель Азгаровне Голиковой, Зав. УНЛ «Центр русского языка и культуры в Чешской Республике» (Брно), guzel-golikova@yandex.ru, Татьяна Геннадьевне Бочинной, заведующей Высшей школы русского языка и межкультурной коммуникации Tatyana.Bochina@kpfu.ru, rki-kfu@mail.ru, tel.: +7 (843) 221-33-40

Вопросы по процессу подачи заявки и приезду в Казань Вы можете задать rki-kfu@mail.ru

Вопросы по получению приглашению для визы, пожалуйста, направляйте admission@kpfu.ru.